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inzake opvang van vluchtelingen en tijdelijke bouw op weilanden. 
 
 
 
Sinds enkele maanden staat Nederland voor de taak een toenemend aantal vluchtelingen op te 
vangen. Het Rijk en de gemeenten zorgen voor de opvang van vluchtelingen. Het Centraal Orgaan 
Opvang Asielzoekers (COA) voert dit uit. De provincie stimuleert en helpt gemeenten zodat die 
extra opvang voor vluchtelingen er kan komen. Met de oorlog in Oekraïne neemt ook het aantal 
vluchtelingen daarvandaan in rap tempo toe. Ondertussen kampen we met grote krapte op de 
woningmarkt, krapte in de AZC’s en krapte aan opvangplekken in de gemeenten. Al die factoren 
kunnen ervoor zorgen dat het draagvlak voor opvang van vluchtelingen onder druk komt te staan. 
Daarom de volgende vragen.    
 

1. Hoe gaan we in de provincie Noord Holland vluchtelingen opvangen? 
2. De veiligheidsregio's willen dat de landelijke overheid gemeenten kan dwingen om extra 

asielzoekers op te vangen. Dat is een van de uitkomsten van het Veiligheidsberaad, een 
overleg tussen de 25 voorzitters van de veiligheidsregio's. De staatssecretaris wijst dit 
vooralsnog af. Hoe staat Gedeputeerde Staten hierin? En op welke wijze wordt dit standpunt 
richting het kabinet kenbaar gemaakt? 

3. Er dreigt een noodsituatie te ontstaan voor de opvang van niet-Oekraïense asielzoekers in 
Nederland. Hoe wordt dit het hoofd geboden binnen onze provincie? 

4. Bekend is dat er op alle fronten een tekort aan opvangplekken is. Aan de andere kant weten 
we ook dat door het tekort aan sociale huurwoningen, de wachttijd voor een sociale 
huurwoning inmiddels is opgelopen tot 10 jaar of meer. Welke rol ziet de Commissaris voor 
zichzelf om binnen onze provincie te komen tot een werkwijze waarbij vluchtelingen goed 
opgevangen worden, zonder dat daarbij de wachttijd voor een sociale huurwoning zal 
toenemen?  

5. Minister de Jonge (Ministerie van Volkshuisvesting en Ruimtelijke Ordening) heeft op 11 
maart 2022 de Tweede Kamer de Nationale Woon- en Bouwagenda en het Programma 
Woningbouw aangeboden. De gepresenteerde plannen moeten zorgen voor meer regie, 
meer tempo en tot betere beschikbaarheid, betaalbaarheid en kwaliteit van het Nederlandse 
woningaanbod. Wat gaat de rol van de provincie hierin zijn?  

6. Is er bij Gedeputeerde Staten bereidheid om te komen tot tijdelijke bouw van huisvesting op 
weilanden, nu deze mogelijkheid ook voor 25 jaar geboden wordt aan het plaatsen van 
zonnepanelen? Zo nee, waarom niet? 

7. Is er bij Gedeputeerde Staat bereidheid om, indien wij met een initiatiefvoorstel daartoe 
komen, welwillend te kijken naar de mogelijkheden voor tijdelijke bouw van huisvesting op 
weilanden? Zo nee, waarom niet? 
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